
Protokoll
Fört vid Lyckornas Bryggförenings årsmöte 2014 08 24

På Lyckoträffen vid Lyckornas Husvagns Camp

Mattias Arvidsson öppnade mötet och läste upp den föreslagna dagordningen som antogs.

1. Val av sekreterare. Föreslogs och valdes Jan Ågren (pl 73).

2. Val av protokolljusterare föreslogs och valdes Christer Lundin (pl 158) och Owe Bunk (pl 132).

3. Ordförande till mötet föreslogs och valdes Mattias Arvidsson (pl 134).

Val till föreningens styrelse, i tur att avgå är ordförande Mattias Arvidsson och ledamot Jörgen Svanberg.

4. Som ordförande föreslogs omval och valdes Mattias Arvidsson (pl 134).

5. Som ledamot föreslogs omval och valdes Jörgen Svanberg (pl 59).

6. Som ensam firmatecknare valdes Eric Morgan (pl 17).

7. Rapporter.
Mattias redogjorde för reparationerna efter vinterns storm då ett flytelement slets loss från bryggan. 
Elementets fästjärn hade kraftiga rostskador och dess infästning i bryggan hade brustit och därför kommit
på drift. Tack vare belastningen från bommarna på bryggan dämpades bryggans rörelse och elementet flöt
inte iväg från bryggan.
Element 3, utifrån, brygga 2, fick 2013 ny kätting på ena sidan. Ny kätting på motsatt sida skall läggas 
före vintern med en arbetsdag 14 08 30.
Inför vintern skall alla flytelement säkras med två spännband vardera, totalt 32 st, för att förstärka 
infästningen till bryggan. 4 flytelement måste åtgärdas under kommande vår (2015).

8. Ekonomisk rapport

Eric redovisade föreningens ekonomi:
Ingående saldo 14 03 05 191854 kr
Medlemsavgifter 50060 kr
Utgifter -17614 kr
Saldo 14 08 01 224300 kr
Krav 10790 kr
Totalt 235090 kr

9. Årsavgiften föreslogs att vara oförändrad vilket bifölls av årsmötet.
Eftersom vi nu fått ett positivt besked om Campingen föreslog Eric att låsningen av insatserna skulle 
hävas. Årsmötet beslöt att häva låsningen av insatserna.

Fråga ställdes om fastboende har tillåtits att få platser på bryggan. Icke medlemmar på campingen kan 
inte få platser på bryggorna, det har endast hyrts ut lediga platser, säsongsvis, om det inte finns 
campinggäster att hyra ut till.

Det finns en kö till breda platser, denna redovisades, till vanliga platser finns ingen kö för närvarande. 
Där finns ett par platser som är tomma.
På fråga om antalet breda platser kunde ökas var beskedet att besiktningsmannen från tillverkaren av 
bryggorna avrådde från att ha fler stora båtar på bryggorna. Därmed är det inte aktuellt att öka antalet 
breda platser.

10. Föreningens båtkärra trasig och skadad, skall vi ha en kärra? Nuvarande kärra skall den repareras eller 



ersättas med en ny, begagnad sådan? Beslöts att ingen ny kärra anskaffas och den gamla repareras inte.

11. Båtarna skall vara upptagna senast 14 09 07.

12. Bommar och landgångar tas upp 14 09 13. Bommarna läggs som förra året på bryggorna. 
Tag med skrapor för att rensa bommarnas flytbojar från musslor.
Alla som kan skall vara med!
Arbetet sammanfaller med husv.föreningens upptagande av trappor och bryggor m.m.

13. Bommar läggs i 15 05 02. Arbetsdagar 2015 fastställdes till 15 05 02 och 15 05 09.Vid utförd besiktning 
konstaterades att det behövs 5 – 6 nya kättingar med p-ringar. Undvik att sjösätta båtar före 15 05 10.

14. Rampen
Det är många utomstående som använder rampen och skapar problem när de parkerar med kärror utmed 
vägen och på kioskplanen. Skall man låsa rampen? Frågan avslogs, det blir näst intill omöjligt att 
administrera en låsning. Parkeringsproblem är campingvärdens ansvar.
Viss muddring vid rampen har skett för att underlätta sjösättning och upptagning.

15. Årsmötet avslutas. Ordförande tackade alla för visat intresse.
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